
Spotkanie sprawozdawcze 
z działalności Rady Osiedla Lipnik za rok 2016.

Bielsko-Biała, 6 kwietnia 2017r.



STATYSTYKA 

Spotkania RO tradycyjnie odbywały się w 

I i III czwartek miesiąca, z wakacyjną przerwą
w miesiącu sierpniu. 

W sumie w ciągu 12 miesięcy, odbyły się 22 spotkania RO, 
w których średnia frekwencja wyniosła ponad 70%. 



KOMUNIKACJA Z MIESZKAŃCAMI

Systematycznie w zebraniach bierze udział
radna Barbara Waluś i funkcjonariusze
Straży Miejskiej.

W spotkaniach tematycznych uczestniczyli i
wspierali działania między innymi: radna
Małgorzata Zarębska, radna Grażyna
Nalepa, radna Agnieszka Gorgoń-Komor,
radny Przemysław Drabek.

Spotkania RO MAJĄ CHARAKTER OTWARTY!



KOMUNIKACJA Z MIESZKAŃCAMI

Dodatkowy kontakt z mieszkańcami utrzymujemy przez:

• informacje zamieszczane w gablotach przy domu 
kultury, przy Kopcu na ulicy Krakowskiej i w Wróblowicach. 

• przekazania informacji za pośrednictwem ogłoszeń 
parafialnych  w Lipniku i Małych Kozach

• społeczności rodziców szkoły podstawowej i gimnazjum 
oraz przedszkoli w Lipniku. 

• drukowane publikacje takie jak Gazeta Lipnicka i Gazetka 
Parafialna

• formy elektroniczne (NOWA strona internetowa rady oraz 
newsletter

www.

https://pl.wikipedia.org/wiki/Newsletter


NOWA STRONA INTERNETOWA

www.ro-lipnik.pl



ZGODNIE ZE STATUTEM…

inicjowaliśmy 
i realizowaliśmy zadania 

związane z zaspokojeniem 
potrzeb na rzecz poprawy 

warunków życia 
społeczności Lipnika.



Komunikacja MZK 

• brak zgody RO na zmianę trasy tj. zmniejszenie 
ilości kursów autobusu linii 13.

• co z linią autobusową nr 27?, dzieci poruszają 
się niebezpieczną ulicą Polną

• brak wiat przystankowych



HAŁAS
• Czerwiec 2016 niezależne badania, 

wykazały przekroczenia norm hałasu

• GDDKiA nie zamierza w najbliższym 
czasie podejmować działań naprawczych 
– bo przekroczenie jest niewielkie?

• Listopad 2016 badania hałasu do Mapy 
Akustycznej Miasta – wyniki 
niejednoznaczne

Zbieramy podpisy pod projektem 
nowej ustawy o normach HAŁASU

NIE WYKONANO BADAŃ WE 
WSKAZANYM MIEJSCU!!!



STAN DRÓG LOKALNYCH - przykłady

Ulica Sieradzka – droga w części asfaltowa (asfalt w całości zniszczony), w części betonowa

Ulica Kaliska – droga szutrowo betonowa, z elementami asfaltu

Ulica Lubelska – droga asfaltowa, betonowa, a w końcowym odcinku szutrowa



Drogi „większe” 

Co tą Polną?
Na czas remontu Krakowskiej tędy 

objazd dla całego Bielska do Krakowa

20.04.2017
Zebranie omawiające remont Krakowskiej

Zapraszamy mieszkańców



Podgórna i Krzyżowa

KOLEJNY RAZ WYCOFANO Z 
BUDŻETU MIASTA !!!



W 2017 BRAK 
INWESTYCJI 
DROGOWYCH 
W LIPNIKU 



ŚCIEŻKA POD 
WIADUKTEM

?



BUDŻET OBYWATELSKI – PROJEKTY W LIPNIKU

Amfiteatr 500 000 zł I miejsce - 6412 głosy 

Plac zabaw III etap    75 000 zł budżet osiedlowy

Boisko 475 000 zł II miejsce - 2230 głosów 

Plac zabaw II etap    75 000 zł budżet osiedlowy

Parking 450 000 zł II miejsce - 1221 głosów 

Plac zabaw I etap 75 000 zł budżet osiedlowy

RAZEM   1 mln 650 000 zł

2017

2015

2016

zaplanowano



STREFA PRZEMYSŁOWA

Sprzeciw dla realizacji zapisu ulokowania w przy ulicy 
Krakowskiej strefy technicznej obsługi miasta w tym strefy 

przemysłowej.



STREFA PRZEMYSŁOWA

1) Podczas spotkania sprawozdawczego w 2016r. Pan Kamiński 
informował, że zmiany MPZP można dokonać w ciągu roku. Z takim 
też nastawieniem Rada Osiedla Lipnik przystąpiła do dalszej pracy nad 
ustalaniem zmiany planu. 

2) w dniu 06.06.2016 społeczność Lipnicka złożyła  wniosek do zmiany 
planu podpisany przez 956 osób.

3) Rada Osiedla Lipnik wyraziła swoje stanowisko w tej sprawie pismem z 
dnia  17.08.2016r. do tego czasu nadzieja na wspólną, sprawną 
zmianę planu legła w gruzach. 

4) monit ze względu na brak odpowiedzi i skarga na opieszałość 
postępowania, Pan Przemysław Kamiński w dniu 25.10.2016 był 
uprzejmy sam odpowiedzieć na złożoną na siebie skargę.



STREFA PRZEMYSŁOWA

5) Zamiar rozszerzenia możliwości przetwarzania odpadów poza 
wyznaczoną do tego celu obecną strefą ZGO i dopuszczeniem w 
ramach małych nieuciążliwych zakładów i rzemiosła artystycznego 
przedsiębiorstw zatrudniających do 50-u pracowników! 

6) w tej sytuacji Rada Osiedla Lipnik postanowiła wdrożyć wszystkie 
dostępne środki dla ratowania dzielnicy z wyłączeniem 
środków masowego przekazu i demonstracji na ulicach 
miasta. 

7) Obecnie trwa rozprawa przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym 
w Gliwicach – kolejny termin 24 kwietnia 2017r.



STREFA PRZEMYSŁOWA



STREFA PRZEMYSŁOWA
8) 3.04.2017r. odbyło się posiedzenie Radnych w Komisji Gospodarki Przestrzennej i
Urbanistyki m.im. w sprawie złożonych wniosków o dokonanie zmian w studium w
rejonie ul. Krakowskiej. Zgodnie z rekomendacją Prezydenta, Radni zasiadający w
komisji, pomimo kilkugodzinnej zażartej dyskusji i obrony racji mieszkańców Lipnika
przychylili się do odrzucenia złożonych przez mieszkańców wniosków.

Za odrzuceniem głosowali 
Radni z naszego okręgu tj.: 
Szczepan Wojtasik i 
Adam Wykręt.

Wstrzymała się od głosu 
Grażyna Nalepa oraz 
Bronisław Szafarczyk z 
Hałcnowa co także 
wpłynęło na odrzucenie 
wniosku.



STREFA PRZEMYSŁOWA

Ostateczna decyzja w sprawie
około 20 wniosków o zmianę
w studium zostanie podjęta na
sesji Rady Miejskiej w dniu
25.04.2017.

W nieokreślonym czasie 
zostanie rozpatrzone 
pozostałe blisko 300 
tożsamych wniosków. 



ZGO

• Zmiana pozwolenia zintegrowanego.

• pożar sortowni ZGO w dniu 26 lipca 2016, pożar wpłynął na gorszą
jakość przygotowania odpadów biologicznych do procesu
kompostowania.

www.zgo.bielsko.pl

www.zgo.bielsko.pl



SPOTKANIE W ZGO – RADY OSIEDLA Z BIELSKA 
BIAŁEJ ODWIEDZAJĄ LIPNIK
.

… bo do Lipnika trafiają 
odpady z całego miasta!



STACJA BENZYNOWA NA UL. KRAKOWSKIEJ
Sprawa pierwotnie dotyczyła nawiezienia na pochyłą
działkę ogromnych ilości ziemi i materiału
pochodzącego z prac ziemnych, jego niewłaściwe
zabezpieczenie, brak odwodnienia terenu, co w efekcie
doprowadziło do wielokrotnego zalania domów
położonych poniżej błotem i wodami deszczowymi z
przedmiotowej nieruchomości.

Urząd Miejski do dnia dzisiejszego nie potrafi
wyegzekwować od inwestora realizacji wydanych przez
siebie decyzji.



ŻYCIE SPOŁECZNO-KULTUROWE W DZIELNICY



ŚWIATOWE DNI MŁODZIEŻY 2016
Pielgrzymi z Francji odwiedzili Lipnik.

• gościnni Lipniczanie przyjęli 
pielgrzymów w swoich 
domach

• Msza Święta w Amfiteatrze

• gra terenowa w terenie

• wielki wspólny piknik u 
Sióstr Notre Dame



ŚWIATOWE DNI MŁODZIEŻY 2016



LIPNICKI PIKNIK RODZINNY



LIPNICKI PIKNIK RODZINNY



PIKNIK SPORTOWY POD GAIKAMI



PIKNIK SPORTOWY POD GAIKAMI



ZAPRASZAMY 
DO 

DYSKUSJI


